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Initiativärende: 

Uppdrag att inte förlänga avtalet med Nytida runt boendet Hjorten 
 

 

Det har framkommit mycket oroande rapporter runt boendet Hjorten. 

Efter dragningar och de skrivningar som varit under sommaren kan vi konstatera att 
Nytida inte håller den kvalitetsnivå som vi anser att Härryda kommuns brukare har rätt till. 
Denna nivå kan vi aldrig acceptera. Denna nivå leder oss till den självklara slutsatsen att vi 
inte skall förlänga avtalet.  

Vi anser vidare att boendet skall bedrivas i kommunal regi. Hade detta gjorts så skulle 
avvikelserna upptäckts tidigare.  Detta garanterar en bättre verksamhet och en ökad 
trygghet för våra brukare. 

 

 

Beslut: 
Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att meddela Nytida att avtalet inte kommer 
att förlängas den 30 september 2023.  

Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att inte förlänga avtalet. 

Samt  

Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att starta igång arbetet med ett 
övertagande av verksamheten vid avtalstidens utgång.  

 

För Socialdemokraterna: 
Patrik Linde 

För Miljöpartiet: 
Marie Strid 

För vänsterpartiet: 
Björn Matsson
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
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Signatur justerande Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 313  Dnr 2023KS419 

Initiativärende om uppdrag att inte förlänga avtalet med Nytida runt 
boendet Hjorten  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen bordlägger ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Patrik Linde (S), Marie Strid (MP) och Björn Mattsson (V) har initierat ett ärende om uppdrag 
att inte förlänga avtalet med Nytida runt boendet Hjorten. 
  

Beslutsunderlag 
 Initiativärende om uppdrag att inte förlänga avtalet med Nytida runt boendet Hjorten 

daterat 31 augusti 2023 
  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Patrik Linde (S) föreslår att kommunstyrelsen bordlägger ärendet. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller Patrik Lindes förslag och finner att så sker. 
 

Paragrafen är justerad 
--------------------- 
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